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摘要  为了简化网络仿真中自定义应用和业务中繁琐的参数配置过程，完成数据上传的特殊应用，在OPNET中实
现了将自定义数据上传应用添加到应用层作为一标准应用。利用自定义应用对一网络监控系统进行了仿真，运行
过程正常，仿真结果表明标准应用和添加的这一应用可以协同工作。与自定义应用和业务相比，它能简化参数配
置的复杂过程并体现特殊应用的特点。 
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  Abstract
  The custom application of uploading data is added in the application layer，as a standard application，to simplify the 
complex process of parameter configuration in the custom application and profile，and to complete the special 
application.The monitoring and controlling network system is simulated using the new application，and the simulation 
results show that the standard application can cooperate with the added.Compared with the custom application and 
profile，it is more simple and embodying the characteristic of the special application.
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